

港安醫療為大埔宏福苑火災受影響居民提供醫療支援

港安醫療持續關注大埔宏福苑的嚴重火災事件，秉承「延續基督的醫治大能」的使命，我們積極響應政府的呼籲參與災後免費西醫義診服務，為受影響居民提供基層醫療支援。

服務詳情如下：

服務期：由即日起至 2026 年 8 月 31 日

涵蓋範圍：

香港港安醫院—司徒拔道及荃灣

- **免費診症**：由本院醫生參與義診服務
- **免費藥物**：按臨床需要，每次就診提供不多於 14 天的藥物(全額由港安醫療資助)

港安醫療中心—銅鑼灣及太古坊

- **免費診症**：由醫療中心醫生參與義診服務
- **免費藥物**：按臨床需要，每次就診提供不多於 14 天的藥物(全額由港安醫療資助)

受影響居民可透過以下途徑申請：

1. 聯絡所屬地區康健中心或地區康健站，由個案經理評估健康需要。
2. 個案經理會按居民意願及情況，配對及預約義診家庭醫生。

港安醫院持續參與醫療支援，積極響應相關計劃，同心為受影響居民提供切實支持，陪伴大家逐步療癒身心，重拾安定與希望。

查詢及地址：

香港港安醫院—司徒拔道

香港司徒拔道四十號

電話：(852)3651 8888

香港港安醫院—荃灣

香港新界荃灣荃景圍 199 號

電話：(852)2275 6688

港安醫療中心—銅鑼灣

香港銅鑼灣恩平道 28 號利園 2 期 26 樓

電話或 WhatsApp：(852)9737 3897

港安醫療中心—太古坊

香港鰂魚涌英皇道 979 號太古坊濠豐大廈
19 樓

電話或 WhatsApp：(852)9737 3897

港安醫療

2026 年 3 月

**Adventist Health Medical Support for Residents Affected by the Wang Fuk Court Fire
in Tai Po**

Adventist Health is deeply concerned about the serious fire that occurred in Wang Fuk Court, Tai Po. Upholding our mission of "Extending the Healing Ministry of Christ," we actively respond to the government's call by participating in the " Post-crisis Voluntary Free Medical Consultation", providing primary healthcare support to affected residents to assist everyone in addressing their physical and mental health needs after the fire.

Service details are as follows:

Service Period: From now until 31 August, 2026

Coverage:

Hong Kong Adventist Hospital-Stubbs Road and Tsuen Wan

- **Free Consultations:** Provided by our doctors participating in Free Medical Consultation.
- **Free Medication:** Provide up to 14 days of medication per visit as clinically necessary (fully funded by Adventist Health).

Adventist Medical Center-Causeway Bay and Taikoo Place

- **Free Consultations:** Provided by our doctors participating in Free Medical Consultation.
- **Free Medication:** Provide up to 14 days of medication per visit as clinically necessary (fully funded by Adventist Health).

Affected residents can apply through the following channels:

1. Contact the District Health Centres or District Health Centre Expresses, where a case manager will assess their health needs.
2. The case manager will pair and schedule appointments with family doctors for the free consultations based on the residents' situations and preferences.

Adventist Health continues to participate in medical support and actively responds to relevant programs, working together to provide practical support for affected residents, accompanying everyone in gradually healing their bodies and minds, and regaining stability and hope.

Inquiries and Address:

Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road

40 Stubbs Road , Hong Kong

Tel: (852)3651 8888

Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan

199 Tsuen King Circuit, Tsuen Wan, N.T.,

Hong Kong

Tel: (852)2275 6688

Adventist Medical Center – Causeway Bay

26/F, Lee Garden II, 28 Yun Ping Road,

Causeway Bay

Tel or WhatsApp: (852)9737 3897

Adventist Medical Center – Taikoo Place

19 Floor, Oxford House, Taikoo Place, 979

King's Road, Quarry Bay, Hong Kong

Tel or WhatsApp: (852)9737 3897

Adventist Health

March 2026